

بِسْمِ اللَّهِ الرَّحْمَنِ الرَّحِيمِ



ACCREDITATION CERTIFICATE
Management Systems Certification Body
No. MSC 0006

شركة نخيل الإدارية (PALMS)

7143 Prince Humud Street, Al-Khobar 34442, KSA

is accredited by the GCC Accreditation Centre (GAC) in accordance with the recognised International ISO/IEC 17021-1:2015, "Conformity assessment — Requirements for bodies providing audit and certification of management systems — Part 1: Requirements"

This accreditation demonstrates technical competence for a defined scope as detailed in and at the locations specified in the scope of accreditation to this certificate. The accreditation scope to this certificate is an essential accreditation document and from time to time may be revised and reissued by the GCC accreditation Center. The most recent issue of the scope of accreditation which bears the same accreditation number as this certificate, is available from the GAC website www.gac.org.sa

The accreditation is subject to continuing conformity with GAC Accreditation requirements and the status of accreditation can be checked in the GAC's website to confirm the validity of this accreditation.

Issue Date: 21-June-2022

Internal project number: AC 0344
Initial Accreditation Date: 21-June-2022
The Certificate was re-issued 22-Aug-22 to include the IAF Mark

AC 10.23 v1.0

A handwritten signature in green ink, likely of the Director General, GCC Accreditation Center.

Director General, GCC Accreditation Center



بِسْمِ اللَّهِ الرَّحْمَنِ الرَّحِيمِ



ACCREDITATION CERTIFICATE
شهادة اعتماد جهة منح شهادات نظم إدارة
رقم الاعتماد : MSC 0006

شركة نخيل الإدارية
7143 شارع الأمير حمود ، الخبر 34442 ، المملكة العربية السعودية

اعتمد مركز الاعتماد الخليجي (GAC) الجهة أعلاه وفقاً للمواصفة القياسية الدولية ISO/IEC 17021-1:2015 "تقييم المطابقة - متطلبات الهيئات التي تقدم التدقيق ومنح الشهادات لأنظمة الإدارة - الجزء 1: المتطلبات".

إن وثيقة مجال الاعتماد المرفق بهذه الشهادة تمثل وثيقة أساسية قد تتم مراجعتها وإعادة إصدارها من طرف مركز الاعتماد الخليجي عند الحاجة. علماً بأن الإصدار المحدث من مجال الاعتماد متاح على موقع المركز بنفس رقم الاعتماد للشهادة أعلاه، من خلال الرابط: www.gac.org.sa يتطلب الإعتقاد الالتزام المتواصل بمعايير مركز الاعتماد الخليجي ويمكن التحقق من صلاحية الاعتماد على الموقع الإلكتروني للمركز.

تاريخ الإصدار: 21 يونيو 2022 م

الرقم المرجعي للملف: AC 0344
تاريخ الاعتماد الأولي: 21 يونيو 2022 م
تم إصدار هذه الشهادة بناءً على طلب الجهة،
علماً بأن النسخة الإنجليزية هي النسخة الرسمية.

AC 10.23 v1.0

محمد بن عبد العزيز

مدير عام مركز الاعتماد الخليجي

